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Hos Hanne 

Deltagere: Carsten Kjeldsen, Charlotte Baagø Madsen, Hanne Holm Lautrup, Jerome Bolvig Cazal og Finn 

Nørregaard 

Afbud: Mads Hartmann Nielsen 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her:   
  

Alle  
  

Idrætsforum 12-09-2023  Idrætsforum den 12. september kl. 17 Kultur- og 
Fritidsudvalget godkendte før sommerferien en 
proces for revidering af retningslinjer for 
fordeling af faciliteter i Herlev Kommune. På 
Idrætsforum den 12. september kl. 17.00 vil 
potentialer og barrierer på baggrund af 
konkrete punkter blive drøftet. Medlemmer af 
Idrætsforum vil senest medio august pr. mail få 
tilsendt de konkrete punkter til drøftelse i 
baglandet forud for Idrætsforum.  
 
Jerome gav en kort status fra mødet. Jerome har 
en bekymring omkring Herlev Kommune i 
forbindelse med blandt når der skal lægges nyt 
gulv i Herlev Hallen, at Herlev Kommunen ikke 
tager hensyn til de enkelte foreninger der bruger 
faciliteterne. Når blandt andet nyt gulv lægges 
midt i sæsonen. Samtidig ønsker Herlev 
Kommune også at de enkelte foreninger skal 
holde øje med hvem der kommer og går i 
hallerne. Vi ønsker ikke at være politibetjente. 

 Jerome  

Kommende stævner 
 

Julecup 

• Dianalund 

• AB 

• Lund 
Påskecup  

• AGF 
 
Følgende har luftet tanker at tilmelde sig: 
Dianalund U9P, U13P, U19P 
AB U11P 
Lund U15P 
 
Der åbnes op for Påskecup nu 
 

Charlotte  



Charlotte skriver ud omkring julestævne, at der 
skal tilmeldes nu. 
 
Charlotte skriver til AGF og tilmelder hold, der 
tages udgangspunkt i det antal vi var afsted i 2023 
Prisen for påske cup som det ser ud nu bliver 
1300,00 kr. 
 
Der tænkes allerede nu i hoodie som sidste år, vi 
søger efter sponsorer. Der tænkes på nogle 
emner, men vi søger også bredt i foreningens 
medlemmer bland forældrene.  

Idrætsklasse   Egen bænk/kasse 
 
Ja selvfølgelig skal de have 1 kasse, vi finder 1 
kasse til dem. 

 

Tøjbestilling  Enkelte trænere har bestilt tøj direkte hos 
Sportyfied og regningen er sendt til 
Herlev/Hjorten. Trænere kan bestille via vores 
webshop, ingen direkte kontakt til Sportyfied. 

Hanne & Charlotte  

Aflysning af træning  
Træning i ferie  

30. oktober - 31. oktober 
Uge 45 
 
Der er sendt information ud til samtlige 
trænere. 

 

Uge 42 Der kan alligevel godt bookes tid i 
uge 42, Herlev kommune havde 
først meldt ud at det ikke kunne 
lade sig gøre, på grund af 
vedligeholdelse. 

 

U19D Vi bør holde et møde og få aftalt detaljer, så det 
der aftales på bestyrelses niveau, siver ned til 
trænerne. 
Det aftalte skal skrives ned, så der ikke kan herske 
tvivl. 
 

 

DGI Hanne & Charlotte har et møde med Rune fra DGI 
angående trænerkursus og skills kursus. Vi 
afventer dato. 
Skills kursus bliver fra U13 udvalgte og op til U19. 
 

 

Døm selv dommere Frank kom med et forslag at træne vores døm selv 
dommere.  
Vi mener at U11P vil passe fint til denne opgave. 
Så vi skal finde nogle dato som, passer alle. 
 

 

Holdsport skal ajourføres De enkelte træner skal opdatere holdsport, om 
spillerne stadig er aktive. 
Hanne skriver ud til trænerne. 
 

 

 


